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Abstract (en)
The LV current conductor (1) has an insulator (2), with a rectangular cross-section, provided with metal mesh bands (3,...6) on each of its major
surfaces, providing the current paths for respective phases. The insulator is provided by a profiled rail, with profile chambers (7,...10) on both sides
for receiving the respective metal mesh bands, defined by profile flanges. Pref. the insulator has a symmetrical profile cross-section, e.g. a double T
profile, with a ratio of 5:30 between the greatest profile width and the profile height. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Niedervolt-Stromleitung (1), die einen Isolator (2) und auf beiden Breitseiten des Isolators (2) als Stromphasen dienende
Metallgewebebänder (3 bis 6) aufweist, die auf den Breitseiten eines Rechteckquerschnittes (11, 12) des Isolators (2) befestigt sind, ist
erfindungsgemäß vorgesehen, daß der Isolator (2) eine Schiene mit einem mehrfach geflanschten, in seiner Hauptachse schlanken Profil bildet und
die Metallgewebebänder (3 bis 6) in Profilkammern (7 bis 10) angeordnet sind, die von dem Rechteckquerschnitt (11, 12) und den Profilflanschen
(14 bis 16) gebildet werden. <IMAGE>
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